
Горан Весић: Епидемиолошка ситуација је најгора у Београду, али грађани морају научити да живе и раде са коронавирусом; Нисмо близу доношења одлуке о ванредној ситуацији
среда, 01 јул 2020 17:44

 Заменик градоначелника Београда Горан Весић изјавио је да се за сада не разматра
увођење ванредне ситуације у Београду, иако је ту већина заражених коронавирусом у
Србији, те је зато епидемиолошка ситуација у главном граду најтежа.

  

  Весић је за ТВ Б92 рекао да "Београд није близу доношења такве одлуке".  

Он је рекао да "сви морају да науче како да живе и раде с коронавирусом", да би "било
логично да они који не поштују прописане мере буду кажњавани".

  

Весић је рекао да у Београду око 20.000 људи ради у угоститељству, а 3.000-4.000 у
тржним центрима, сматрајући да "не би било решење" да се због епидемије корона
вируса локали затворе, већ се морају поштовати санитарне мере.

  

"У тржним центрима нигде не можете да уђете без маски. То је одговорно понашање",
казао је Весић и додао да ти ценри сами то контролишу.

  

На питање да ли гласање на изборима поновљено данас може да допринесе ширењу
заразе, Весић је одговорио одречно: "Не може да створи додатне проблеме, на
бирачким местима се примењује сва предвиђена заштита".

  

Он је рекао да Град Београд "формира магацин за ванредне ситуације" зато "да више не
би било изненађења".
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За тај магацин је у току куповина милион маски, затим заштитних рукавица и одела што
се плаћа из градског буџета.

  

(Бета)
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